
  

                 

 

 
 

Aan  de  Griffier  van Provinciale Staten van Zeeland  
Provinciehuis  
Abdij  6  
4331 BK  MIDDELBURG  
 
Middelburg,  11.01.2022  
 
 
Geachte  mevrouw  de  Griffier,  
 

Betreft  schriftelijke  vragen  ex  art.  44  van  het  RvO  Provinciale  Staten  (PS)  van  Zeeland  jo.  art.  
151 lid  1 PW  van  de  Statenleden  BOS en  WALRAVENS, Forum voor Democratie (FVD)  over  
het  gebruik  van de  Sustainable  Development  Goals  (Duurzame  
Ontwikkelingsdoelstellingen)  en  relatie met  het  World  Economic  Forum  (Wereld  
Economisch Forum).  

Hierbij  verzoeken wij  u onze vragen ter  kennis te brengen van het  College van Gedeputeerde 
Staten  (GS)  van de Provincie Zeeland.  Wij  vragen om  de schriftelijke beantwoording van onze 
vragen.  
 
 
 
Vragen:  
 

1.  De  provincie Zeeland gebruikt  de Sustainable  Development  Goals  (SDG) als  basis  voor het 
opzetten van al  haar  strategieën en dossiers.  Dit  blijkt  onder  meer  uit  het  Plan 
Maatschappelijk  Verantwoord  Inkopen  en  de  Zeeuwse  Omgevingsvisie.  Inmiddels  blijkt dat 
de verwevenheid van de organisatie achter  de Sustainable  Development  Goals, het World  
Economic  Forum  (WEF),  tot in  de haarvaten van de Nederlandse overheden reikt.  Delen  GS 
deze mening? Zo nee,  graag een duidelijke uitleg waarom  belangenverstrengeling wenselijk 
is.  Graag  een  uitgebreide  beschouwing  over  hoe  GS  tegen  de  SDG en  het  WEF  aankijken.  

2.  Delen  GS  de  mening  van de FVD-fractie  dat  deze vorm  van totalitair  globalisme  
(mondialisme)  zoals opgedrongen door  het  WEF  en de Verenigde  Naties  (waarbij  de  
maakbare  samenleving  aan  de inwoners van Zeeland  wordt  opgedrongen)  ongewenst  is? 
Kunt  u anders uitleggen waarom  zonder  instemmen van de inwoners van Zeeland deze SDG  
ingevoerd  kunnen  worden?  

3.  Wordt  er  door  het  Rijk  informatie  gedeeld  met  de  Provincie  Zeeland  over  het  WEF  en SDG?  
Graag  een  complete  opsomming  van  alle  informatie  van  de  afgelopen  5  jaren.  

4.  Zijn  er  met  het  Rijk  en/of  Zeeuwse  gemeentes  en/of  het  Waterschap Scheldestromen  
afspraken gemaakt  over  het  gebruik van de SDG? Graag een complete opsomming over  de 
afgelopen 5 jaren.  

5.  Kunt  u  een  gedetailleerde  lijst  overleggen  van  de  WEF/SDG-bijeenkomsten  waaraan  door  
Zeeuwse  bestuurders/ambtenaren/volksvertegenwoordigers  is  deelgenomen, de  rol  die  daar 
vervuld werd,  de duur  van deelname en precieze inhoud van de activiteit?  

6.  Kunt  u  toelichten  of  er  Zeeuwse  ambtenaren/bestuurders/volksvertegenwoordigers  van de 
provincie en/of  gemeentes  en/of  het  waterschap  trainingen  gevolgd  hebben  die  betrekking  
hebben op de SDG  of  (indirect) ontwikkeld zijn door het   WEF?  Graag  een  overzicht  over  de  
laatste  5  jaren.  

7.  Zijn  er  Zeeuwse  bestuurders,  ambtenaren, volksvertegenwoordigers  of  (aan overheden 
gelieerde)  overheidsinstanties  direct  of  indirect  (door  bv.  belangenorganisaties)  lid  van  het  
WEF  of  actief  voor  het  WEF? Zo  ja,  graag  overzicht  van  deze  mensen/instanties  en  hun  
activiteiten.  
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8.  Wordt  er  door  lobbygroepen/maatschappelijke  organisaties/niet-overheden informatie  
gedeeld over  het  WEF  en SDG  met  de  provincie  Zeeland  of  de  Zeeuwse  gemeentes  of  het  
Waterschap? Graag een complete opsomming van alle verkregen informatie  van  de  
afgelopen 5 jaren.  

9.  Zijn  GS bekend  met  de  Stichting  SDG  Nederland?   
10.  Is  er wel  eens  contact  geweest  tussen de Provincie Zeeland en de SDG  Nederland? En zo 

ja,  kunnen  GS  ons d an  een  uitputtende  lijst  aanbieden  van  alle  bezoeken  en  activiteiten  die  
er  zijn geweest  met  vertegenwoordigers van SDG N ederland?   

11.  Hebben  GS of  personen  onder  gezag  van GS  werkend wel  eens brieven (inbegrepen 
telefaxberichten  of e-mails)  ontvangen  van  SDG Nederland?  Zo  ja,  ontvangen  wij  graag  al  
deze brieven samen met  de eventuele bijlagen.     

12.  Zijn  GS bekend  met  de  “SDG  Action  Days”  die  recent  gehouden  zijn  in  september  2021?  
13.  Zijn  GS voornemens  actief  deel  te  nemen  aan  de  volgende  SDG  Action  Days?  Zo  ja,  hoeveel  

FTE en  budget  zal  hiervoor  worden vrijgemaakt?  
14.  Met  welke  Niet-Gouvernementele  Organisaties  (NGO)  die gelieerd zijn aan het  WEF  werkt  

de provincie Zeeland  samen?  
15.  Aan  welke  Niet-Gouvernementele  Organisaties  (NGO)  die  gelieerd  zijn  aan  het  WEF  heeft  

de provincie Zeeland subsidies verstrekt?  
16.  Het  WEF  zegt  leider  te  zijn  van  de  “G20  Global  Smart City  Alliance on Technology 

Governance”  (  https://globalsmartcitiesalliance.org  ) waarin  via  16  partners  totaal  200.000  
steden zijn vertegenwoordigd.  Apeldoorn is met  35 andere steden geselecteerd te mogen 
meedoen  in  het  WEF  Smart  City  project.  Zijn  GS  bekend  met  het  WEF  Smart  City  project?  
Zijn  er  Zeeuwse  steden/gemeenten  die (willen)  meedoen aan het  WEF  Smart  City project?  

17.  Vast  staat  dat  op  nationaal  niveau de politieke top van VVD,  D66,  CDA, CU  en  PvdA  onder  
invloed  staan  van  het  WEF.  In  hoeverre  staan  de  voorzitter  en de leden van Gedeputeerde 
Staten  die lid zijn van genoemde  partijen  op  provinciaal niveau  direct  of  indirect  onder  invloed 
van de WEF-agenda?  

18.  Hebben  er  leden  van  GS en/of  personen  die  onder  gezag  van  GS werken  toegang  tot  het  
“Great Reset Portal” van  het WEF?  Indien  dit het geval  is, kunnen  wij  ook  toegang  krijgen  
tot  het  “Great  Reset  Portal”? Indien dit  niet  het  geval  is,  waarom  niet? Kunnen we in dat  
geval  de documenten in deze portal  toegestuurd krijgen? Zo neen, waarom niet?  

19.  Geen  enkele  Zeeuwse  burger  heeft  ooit  kunnen  stemmen  over  de  Zeeuwse  WEF-adaptie 
en de Zeeuwse  SDG-transitie. Zijn  GS  bereid  de  Zeeuwse  burgers  middels  een  referendum 
te vragen of zij  de WEF-doelen een goede zaak vinden?  

20.  Zijn  GS bereid  de  Zeeuwse  burgers  middels  een  referendum te  vragen  of  de  SDG (zoals  op 
dit  moment  wordt  gepraktiseerd)  de basis moeten zijn voor  alles wat  de provincie Zeeland  
beslist  en invoert?  

 
 
In afwachting van de beantwoording, verblijven wij,  
met  de  meeste  hoogachting,  
namens  de Statenfractie  van het  Forum  voor  Democratie,  
 
BOS Martin;  
WALRAVENS  Fred.  
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